
Referat fra møde i Grundejerforeningen Leos Allé tirsdag d. 24. feb. 2009. 
 
Tilstede: Erik, Henning, Birger, Ellen, Kristina. 
 

1) Referat godkendt med bemærkning til punkt 1) om, at det er muligt 
at tilføje punkter til dagsordenen på bestyrelsesmøderne ved behov. 

2) De enkelte punkter på dagsordenen med Tønder Kommune blev gen-
nemgået (Tønder Kommune sender referat af møde). Fondsansøg-
ning til Realdania blev gennemgået. Det viste sig, at der var behov 
for at afholde et nyt bestyrelsesmøde med netop dette emne på dags-
ordenen. Der var enighed om, at grundejerforeningen skal udarbejde 
og indsende en ansøgning til Realdania. Der var diskussion om an-
søgningen skal indeholde et overslag over, hvad det totale projekt 
skønsmæssigt kan koste, eller om ansøgningen i første omgang ude-
lukkende skal omfatte støtte til et skitseprojekt (som det fremsendte 
forslag). Det blev aftalt, at forslag til ændringer til ansøgningen for-
beredes inden næste møde. 

3) PR til beboerne på Leos Allé om foreningen blev godkendt med en 
bemærkning om, at datoen for generalforsamling skal ajourføres. 
Materiale udsendes samtidig med indkaldelse til generalforsamling. 

4) Det blev besluttet at udsætte generalforsamlingen 14 dage af hensyn 
til en nærmere afklaring vedrørende indsendelse af ansøgningen til 
Realdania. Vedr. planlægning af generalforsamling: a) sted: café, b) 
Henning spørger Søren Eller, c) Henning tjekker op på, at teknikken 
er i orden, d) Kristina/Claus viser hjemmesiden, e) budget er det 
samme som sidste år, f) kontingent fortsat 100 kr. g) der skal findes 
tre nye medlemmer til bestyrelsen. Jørn Raahede blev nævnt som en 
mulig kandidat. Henning spørger Kis, om hun vil fortsætte som revi-
sor. Det blev besluttet, at ”Trafikplan for Tønder” vil blive drøftet på 
generalforsamlingen. 

5) Økonomioversigt afventer Liselotte.  
6) Referater lægges på hjemmesiden, herunder også referat fra møde 

med Tønder Kommune. Ledningsplaner lægges ikke på hjemmesi-
den. 



7) Elementer i trafikplanen af betydning for Leos Allé blev gennemgå-
et. Det blev besluttet, at grundejerforeningen forfatter et fælles hø-
ringssvar til Tønder Kommune. 

8) Intet. 
9) Næste bestyrelsesmøde den 10. marts 2009 kl. 19.30 hos Henning. 

(Er efterfølgende flyttet til Kristina). 


